
 

Protokoll fört vid Svenska Nortonklubbens Årsmöte 18 maj 2024 kl. 17:00, Östersunds Folkets Hus. 

Ordförande Klas Wejle öppnade mötet och hälsade välkommen  

1. Fastställande av röstlängd enligt medlemsmatrikel för mötet. 

Mötet beslutade att godkänna närvarolista med 21 deltagare enligt bilaga 1. 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Mötet beslutade att välja Klas Wejle som mötesordförande och Sture Hernerud som 
mötets sekreterare.  

3. Val av protokolljusterare och rösträknare. 

Mötet beslutade att välja Toni Eklund som justerare och rösträknare.  

4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 

Mötet beslutade att kallelse har skett stadgeenligt i klubbtidningen Norton och på 
Hemsidan.  

5. Fastställande av dagordning.  

Den föreslagna dagordningen godkändes med de tillägg som anmäldes att tas upp 
under punkt 13, övriga frågor. 

6. Styrelsens verksamhets- och förvaltningsberättelse för 2023. Bilaga 2. 

Årsmötet beslutade att godkänna verksamhets- och förvaltningsberättelse för 2023. 

7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste 
verksamhetsåret. Bilaga 3 

Årsmötet tog del av revisionsberättelsen och den lades till handlingarna.  

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser.  

Årsmötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet enligt revisorernas förslag. 

9. Fastställande av medlemsavgifter. 

Årsmötet beslutade att medlemsavgiften ska höjas från nuvarande 250 kronor per år 
till 300 kronor per fr o m 2025 för svenska medlemmar och 400 kr för medlemmar 
boende utanför Sverige. 



10. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det kommande 
verksamhets-/räkenskapsåret.  

Årsmötet beslutade att godkänna den föreslagna verksamhetsplanen med budget. 

11. Behandling av styrelsens förslag (propositioner) och i rätt tid inkomna förslag från 
medlemmarna (motioner). 

Någon motion, proposition eller andra förslag till årsmötet har inte inkommit. 

      12. Val styrelse, revisorer, valberedning, redaktör 

Ordförande Klas Wejle Djursholm har ett år kvar på sin mandattid t.o.m. 2025. 

            Vice ordförande för en tid av 2 år t.o.m. 2026. 

Årsmötet beslutade att välja (omval) Toni Eklund, Trollhättan. 

Övriga styrelseledamöter 

          Torsten Vesterlund Uppsala. Ledamot, har ett år kvar på sin mandatperiod t.o.m. 2025. 

           Lars Olof Larsson Vännäs. Kassör, omval på ett år på egen begäran t.o.m. 2025. 

           Toni Eklund Trollhättan. Sekreterare, nyval 2 år t.o.m. 2026. 

           Anders Planefeldt Kullavik. Ledamot omval t.o.m. 2026. Får nu också tituleras     

           hedersmedlem.                                                                                               

           Benny Frost Vretstorp. Ledamot, nyval 2 år t.o.m. 2026.                 

           Krister Törnblom Halmstad. Suppleant, nyval 1 år t.o.m. 2025. 

           Magnus Jönsson Ör. Suppleant, nyval 1 år t.o.m. 2025.        

            Två revisorer för en tid av 1 år 

             Årsmötet beslutade att välja (omval) Bo Storwall och (omval) Bo Säbb, båda från 

             Östhammar. 

             Två ledamöter i valberedningen för en tid av 1 år, varav en skall utses till  

             sammankallande. 

             Årsmötet beslutade att välja Lasse Camenius, Tidö, sammankallande, och Jan  

             Hedkvist, Häggebäcken. 

             Redaktör för klubbens medlemstidning för en tid av 2 år. 

             Årsmötet beslutade att välja (omval) Lasse Camenius t.o.m. 2026 

             Övriga funktionärer för Hemsidan, Forumet och Kontaktman Norge utses av 

             styrelsen. 



13. Övriga frågor 

Bertil Strandberg, Valbo, ställde frågan om tidpunkten för höstmarknaden låg 
rätt och årsmötet ansåg att sista helgen I september är den bästa för 
evenemanget. 

Jan Hedqvist, valberedningen, önskar ett större engagemang för att få fram 
kandidater till de olika styrelseposterna. En notis I tidningen och en 
uppmaning på Hemsidan/ Facebook kan kanske ge resultat? 

Krister Törnblom önskade att tidningen också kan erhållas i PDF-format och 
eventuellt på andra språk för att nå fler läsare. Tidningen finns numera för 
medlemmar på Hemsidan i bläddringsbara PDF-filer dock inte med de senaste 
numren. Frågan vidarebefordrades till styrelsen för handläggning. 

Monika Jönsson hade önskemål om att klubben köper in pins i metall med 
årtal från Internationella träffen 2023. Årsmötet beslutade att beställa 10 
stycken. 

Klas Wejle väckte frågan om att utse Anders Planefeldt till hedersmedlem i 
klubben för sina mångåriga insatser för bl a Västkustträffen och som ansvarig 
för den Internationella i träffen i Degeberga 2023. 
Årsmötet biföll enhälligt förslaget. 

14. Avslutning 

Ordföranden tackade de närvarande deltagarna och bjöd in till kvällens grilllbuffé på 
Scandic hotell bredvid campingen samt förklarade mötet avslutat. 

Årsmötet avtackade sekreteraren Sture Hernerud som nu avgår ur styrelsen och 
tackade för ett bra samarbete under de fyra åren som gått samt  överlämnade en fin 
klubbjacka.  

Klas Wejle  Sture Hernerud Toni Eklund 

Ordförande  Sekreterare  Justerare


